
PETITIE 
 

 

Catre: Primaria Constanta, 

In atentia: Domnului Primar Vergil Chitac 

 

Va rugam sa va aplecati asupra acestei petitii, care cere imediat atentia dumneavoastra.  

La ultimele alegeri locale, pe 27 Septembrie 2020, Decebal Fagadau a primit raspunsul la toate petitiile pe care, 
noi, ca cetateni ai cartierului Veterani, platitori de taxe si impozite, i le-am scris de-a lungul celor 4 ani de mandat 
si prin care si-a aratat dispretul si nepasarea fata de noi, si nu numai. Cu totii i-am scris si i-am solicitat sa aduca 
utilitatile in cartier, iar domnia sa a promis ca va face acest lucru. Dupa instalarea pe scaunul de primar, a uitat de 
voturile pro/contra celor din Veterani. Intregul mandat de primar ne-a mintit continuu. A fost un primar arogant, 
care nu a inteles ca una este sa minti un prieten, o vecina, doi colegi, pe mama, pe tata, dar sa minti un oras intreg 
era deja prea mult. Ne-am simtit tradati, drept urmare am inceput o campanie agresiva pe social media in care am 
devoalat constantenilor minciunile dumnealui. In fine, anii au trecut repejor si Decebal Fagadau a ajuns la lada de 
gunoi a istoriei. Cetatenii acestui oras si-l vor aminti intotdeauna ca fiind unul dintre cei mai slabi primari. 

Domnule Primar, cunoasteti foarte bine situatia din cartierul Veterani, sunt case construite si se vor mai construi, 
dar acestea nu beneficiaza de: gaze, apa, canalizare, retea electrica, etc.  

Pe baza promisiunilor din campania electorala cetatenii acestui cartier v-au acordat votul. Au vrut un om pentru 
oameni. Credem ca fiecare om are dreptul la confort, nu e nevoie de mii de oameni pentru a se creea acel confort, 
ci fiecare are dreptul. 

Spuneati intr-un interviu: ‘’Cetateanul trebuie sa vada ca standardele lui de calitate a vietii se imbunatatesc.’’  

Vorbe mari, in care ne-am pus sperante. 

Au trecut cateva luni de la castigarea mandatului, dar, din pacate, nu se intrevede nici o speranta din partea 
primariei cu privire la aducerea utilitatilor in cartierul Veterani. Primaria spune ca asteapta sa se ridice cartierul 
complet pentru aducerea utilitatilor, noi spunem ca intai trebuiesc aduse utilitatile pentru a incepe constructia de 
case de catre alti proprietari.  Pentru ca o casa sa fie construita sunt necesare cateva elemente: apa, curent, 
canalizare, etc. Cartierul Veterani  va cunoaste o dezvoltare si mai rapida atunci cand se aduc utilitatile in zona, 
pentru ca, nu-i asa, omul cand are utilitati se apuca de construit.  

Domnule Primar, institutia pe care o conduceti are toate  parghiile necesare de a aduce in zona utilitatile. 
Veniturile din taxe si impozite pe care le platim catre primarie, sunt convertite in investitii pe plan local asigurand 
imbunatatirea nivelului de trai al tuturor cetatenilor acestui oras, inclusiv celor din Veterani. Bani sunt, important 
este ca primaria sa isi doreasca sa faca ceva cu ei, sa stie cum sa-i distribuie.   

Nu este o chestiune de competitie, este o chestiune de a utiliza acesti bani in mod corect. 

Sperantele noastre se indreapta catre noul primar, dumneavoastra domnule Chitac. Credem si speram ca veti fi 
dovada vie ca omul sfinteste locul. 

Mai jos gasiti o parte dintre semnaturile celor din Veterani. 

Dumnezeu sa binecuvanteze orasul Constanta! 
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